
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 3. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 38
Kan ministeren oplyse, hvad den gennemsnitlige studiegennemførelsestid for
SU-modtagere er set over de sidste 5 år fordelt på henholdsvis erhvervsaka-
demier, professionshøjskoler og universiteternes kandidatuddannelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Reissmann (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Reissmann@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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